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Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny, w kontekście budowy ringu wyraził przypuszczenie, że gdy w listopadzie ring 

zostanie oddany do użytku może wyniknąć szereg różnych problemów, o których należałoby 

myśleć już dziś, a może nawet uwzględnić w budżecie przyszłego roku. Wyjaśnił, że 

likwiduje się w wielu przypadkach lewoskręty, na przykład chcąc skręcić w lewo trzeba 

jechać w prawo do najbliższego ronda, często daleko, żeby wrócić w lewo – wytworzy się 

błędny ruch, który będzie bardzo uciążliwy.Radny zgłosił wniosek, aby zastanowić się nad 

tym, o czym już pisał – połączeniu ulicy Romera ze Szczecińską, uczynić ją jednokierunkową 

– wtedy likwidacji ulegnie lewoskręt, nastąpi połączenie kiedyś planowane ulicy Herbsta z 

Sołdka, i budowa ulic Legionów, która jak gdyby odciąży to wszystko, uprości, poprawi i 

zmniejszy ruch.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/15.html





